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Protokół Nr LIII/2014 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 28 maja 2014 r. 

 

LIII Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

28 maja 2014 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.  

Przed sesją minutą ciszy uczczono pamięć Śp. Wojciecha Jaruzelskiego – Pierwszego 

Prezydenta RP i Śp. Kazimierza Tomaszewskiego – wieloletniego Wójta Gminy Biskupiec.   

Ad. 1  

Otwarcie LIII Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły o godz. 1615 Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich przybyłych na sesję. Na sesji obecni byli: 

-     radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu – Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- Z-ca Wójta Gminy Kurzętnik Andrzej Ochlak, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu i naczelnicy Starostwa Powiatowego (lista - 

załącznik nr 3) 

- przedstawiciele mediów: Aleksandra Malinowska - Kurier Iławski. 

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecny był radny Tomasz Szczepański. Spóźnili się radni: Adam Głowacki, Bogumił 

Kurowski i Kazimierz Wiśniewski. 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Jan Czapliński. Przewodnicząca 

zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny Czapliński wyraził 

zgodę. 
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Na salę obrad wszedł radny Kurowski. 

Przewodnicząca zapytała kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na sekretarza 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

 Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad (załącznik nr 4). Poinformowała, że prezentacja z 

pkt. 6 została już wcześniej przedstawiona na wspólnym posiedzeniu komisji. 

W trakcie odczytywania porządku na salę obrad weszli radni Głowacki i Wiśniewski. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 16 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie LIII Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Powiatu. 
6. Prezentacja projektu systemowego „Opracowanie kompleksowych i trwałych 

mechanizmów wsparcia poradnictwa prawnego i obywatelskiego w Polsce” – 
prezentację przedstawi p. Katarzyna Klibisz z Departamentu Pożytku Publicznego 
Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej. 

7. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
8. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  
9. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2013 r. 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2013 r. 
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2013 r.  
c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2013 r.  
d) zapoznanie się z informacją o stanie mienia powiatu, 
e) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi 

Powiatu, 
f) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej, 
g) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2013 r. 
h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Nowomiejskiego.    
10. Przerwa 
11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/364/2013 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2014 – 2034 oraz uchwał 
zmieniających: XLIX/383/2014 z dnia 23.01.2014 r., L/400/2014 z dnia 27.02.2014 r., 
LI/407/2014 z dnia 27.03.2014 r., LII/411/2014 z dnia 23.04.2013 r. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/365/2013 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
powiatu nowomiejskiego na 2014 r. oraz uchwał zmieniających: XLIX/384/2014 z dnia 
23.01.2014 r., L/401/2014 z dnia 27.02.2014 r., LI/408/2014 z dnia 27.03.2014 r., 
LII/412/2014 z dnia 23.04.2014 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto 
Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2014 zadania  „Budowa drogi 
gminnej Bratian – Kaczek oraz ulic osiedlowych w miejscowości Bratian – etap I”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem pomieszczenia Powiatowemu 
Urzędowi Pracy w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowym 
Mieście Lubawskim. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Technikum w Nowym Mieście Lubawskim. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Technikum w Kurzętniku. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Kurzętniku. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w 

Kurzętniku.  
21. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Kurzętniku. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/304/2013 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 25 kwietnia 2013r. w sprawie przyjęcia planu sieci 
publicznych szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia apelu o niedopuszczenie do wprowadzenia do 
polskiego porządku prawnego referendum tematycznego bez progu frekwencyjnego. 

24. Sprawy różne. 
25. Zakończenie obrad LIII Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad. 5 
 Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Powiatu  

Radny Czajka poinformował, że zapoznał się z protokołem. Jego treść jest zgodna z przebiegiem sesji. 

Radny nie wniósł uwag do protokołu i wnioskował o jego przyjęcie bez odczytywania. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr LII/2014. Głosowało 16 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

 Prezentacja projektu systemowego „Opracowanie kompleksowych i trwałych 

mechanizmów wsparcia poradnictwa prawnego i obywatelskiego w Polsce” – prezentację 

przedstawi p. Katarzyna Klibisz z Departamentu Pożytku Publicznego Ministerstwa Pracy i 

Polityki Społecznej 

/prezentacja została przedstawiona na wspólnym posiedzeniu komisji przed sesją/  
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Ad. 7 

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 15 kwietnia 

do 20 maja 2014 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 14 i 23 kwietnia 2014r. 

(załącznik nr 5). 

Przewodnicząca poprosiła o krótkie uzupełnienie informacji. 

Starosta poinformowała, że z ważniejszych wydarzeń jakie miały miejsce w okresie 

międzysesyjnym należy wymienić: 

- 24-25 kwietnia – ćwiczenia obronne, 

- 25 kwietnia – zakończenie roku szkolnego ostatnich klas szkółponadgimnazjalnych.  

Starosta dodała, że w ostatnim czasie otrzymuje wiele zaproszeń na różnego rodzaju konkursy, 

uroczystości, imprezy kulturalne i sportowe. Nie we wszystkich imprezach jest w  stanie 

uczestniczyć, w wielu z nich bierze udział p. Wicestarosta, p. Sekretarz, Członkowie Zarządu, 

- powiatowy turniej motoryzacyjny, 

- mistrzostwa w udzielaniu pierwszej pomocy PCK, 

- konferencja „Razem na rzecz niepełnosprawnego dziecka”, 

- konkurs „O Złote Pióro Starosty”, 

- konkurs „8 Wspaniałych”, 

- „Śniadanie u Filomatów” w nowomiejskim Gimnazjum, 

- Międzynarodowy Dzień Inwalidów, 

- 2 maja – Dzień Flagi podczas którego Starosta wspólnie z Burmistrzem miasta rozdawała 

mieszkańcom flagi, 

- 3 maja – powiatowe obchody Dnia Strażaka w Grodzicznie; uroczystości związane ze świętem 

Konstytucji 3 Maja, 

 - posiedzenia Kapituły Gali Przedsiębiorczości, która odbędzie się 29.05.14 r. w Domach 

Konesera Trzcinie, 

 - spotkanie w sprawie kąpieliska w Partęczynach, 

- Dzień Godności Osób Niepełnosprawnych, 

- spotkania z przedsiębiorcami na temat wsparcia finansowego dla Fundacji Sztandaru dla 

Komendy Powiatowej Policji, 

- 8-9 maja - posiedzenie Związku Powiatu Polskich – Starosta była obecna tyko 8 maja, ponieważ 

9 maja uczestniczyła w uroczystościach pogrzebowych Śp. Kazimierza Tomaszewskiego, 

- Turniej wiedzy o Unii Europejskiej,  
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- konkursy ekologiczne m.in. dzisiaj odbywa się Sejmik Ekologiczny w nowomiejskim 

Gimnazjum, 

- 13-16 maja – Konwent Starostów Województwa Warmińsko – Mazurskiego, który odbył się w 

Niemczech w Szlezwiku – Holsztynie, 

- liczne imprezy organizowane w ramach Warmińsko – Mazurskich Dni Rodziny, 

- kongres energetyczny w Nielbarku, 

 - 16 maja – Bieg Grunwaldzki,   

- 18 maja - targi „Smaki wakacji” w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku, 

- obchody 10 – lecia członkostwa Polski w Unii Europejskiej, 

- spotkanie z pracownikami Starostwa Powiatowego z okazji Dnia Samorządowca, 

- Dni Rodzicielstwa Zastępczego, 

- Konferencja „Filary Gospodarki” w Warszawie, 

- 15 maja – bieg  tylicki, 

- spotkanie w Pałacu Prezydenckim z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do sprawozdania.  

Radny Jan Czapliński zadał pytanie do informacji z posiedzenia Zarządu w dniu 12 maja. 

Chodziło o wnioski, które wpłynęły z gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie remontu drogi 

Tyliczki – Mroczenko i dokończenia remontu drogi Skarlin – Nawra. Ponadto Zarząd zapoznał się 

z pismem gminy w sprawie możliwości zwiększenia dotacji na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Iława – Nowe Miasto” od granicy powiatu do Chrośla. Radny 

zapytał jakie było stanowisko Zarządu w ww. sprawach. 

Starosta odpowiedziała, że wszystkim znana jest sytuacja finansowa powiatu. Gminy zgłaszają 

potrzeby odnośnie remontów dróg. Wszystko zależy od posiadanych środków finansowych. Jeżeli 

uda się sprzedać mienie powiatu, to można wrócić do tego tematu. Na razie nie ma możliwości, 

aby rozpatrzyć wnioski pozytywnie.  

Wicestarosta dodał, że jeżeli chodzi o kwestię zwiększenia dotacji, na dzisiejszej sesji Rada 

Powiatu ma podjąć uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Nowe Miasto 

lubawskiej z przeznaczeniem na inwestycję pn. „Budowa drogi gminnej Bratian – Kaczek oraz 

ulic osiedlowych w miejscowości Bratian – Etap I”. Z kolei Rada Gminy na dzisiejszej sesji 

podejmie uchwałę w sprawie zwiększenia dotacji dla powiatu. 

Starosta powiedziała, że bieżące naprawy dróg będą dokonywane. Obecnie odbywa się koszenie 

rowów. Poważniejsze remonty, o które wnioskują gminy muszą poczekać, aż sytuacja finansowa 

powiatu poprawi się. 

Radny Marek Ząbkiewicz zapytał czy flag na 2 maja starczyło dla wszystkich chętnych. 
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Starosta odpowiedziała, że razem rozdano 100 flag. Wszyscy, którzy uczestniczyli na imprezie na 

nowomiejskim Rynku i chcieli dostać flagę, otrzymali ją.  

Ad. 8 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła w pierwszej kolejności o odpowiedź na pytanie zadane na ostatniej 

sesji przez radnego Andrzeja Andrzejewskiego dotyczące kosztów dojazdu na praktyki szkolne.  

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Mirosław Wodara powiedział, że szkoła ma podpisaną 

umowę z Ośrodkiem Kształcenia Ustawicznego w Brodnicy. Uczniowie z klas zawodowych, dla 

których szkoła nie jest w stanie zapewnić praktycznej nauki zawodu w szkole, są wysyłani na 3- 4 

tygodniowe kursy w Brodnicy. Uczniowie dojeżdżają na kursy na własny koszt, natomiast koszt 

kursu pokrywa szkoła.    

Przewodnicząca zapytała jak często odbywa się taki kurs. 

P. Dyrektor wyjaśnił, że uczeń odbywa taki kurs raz w roku w 3-letnim cyklu kształcenia w ZSZ. 

W tej chwili nie jest możliwe, aby szkoła zapewniła takie kursy na miejscu, bo są klasy 

wielozawodowe. W danym zawodzie jest np. czterech czy pięciu uczniów, nie sposób więc dla 

nich stworzyć klasy jednolitej i nie ma innego wyjścia jak skierować ich na kursy do Brodnicy. 

Radny Andrzejewski zapytał czy prawdą jest, że oprócz pracowni gastronomicznych w ZSZ w 

Kurzętniku, nie ma miejsc do praktycznej nauki zawodu na terenie naszego powiatu.    

P. Dyrektor odpowiedział, że istotnie nie ma. Np. mimo dużej ilości zakładów stolarskich, nie ma 

warsztatów do nauki w tym zawodzie. 

Przewodnicząca stwierdziła, że to jest oczywista sprawa. Gdyby budżet powiatu był inny, 

zapewne nie tylko warsztat stolarski, ale i inne by powstały. Przewodnicząca powiedziała, że o 

tym Komisja Oświaty powinna doskonale wiedzieć. 

P. Dyrektor dodał, że uczniów w zawodzie stolarz uczy się niewielu, a koszt przygotowania 

takiego warsztatu, wymogi jakie należy spełnić, są ogromne. 

Przewodnicząca stwierdziła, że za hasłem rozwoju szkolnictwa zawodowego, niestety nie poszły 

środki finansowe. Dzięki zapobiegliwości poprzedniej Rady udało się wybudować Zespół Szkół 

Zawodowych. Teraz byłoby to bardzo trudne. Pozyskanie środków na zaplecze sportowe, nie 

powinno stwarzać żadnych problemów, a jednak nie jest to takie proste. 

Radny Ząbkiewicz powiedział, że na części okien budynku szkoły od strony drogi krajowej nr 15 

zamontowano rolety, ale na pozostałych przyklejono papiery. Nie wygląda to estetycznie. Radny 

powiedział, że należy znaleźć pieniądze na montaż rolet na oknach całej części południowej.   

P. Dyrektor odpowiedział, że na pierwszym piętrze rolety wiszą, a na drugie zostały zamówione. 

Prawdopodobnie w następnym tygodniu będą zamontowane. Faktycznie, uciążliwe jest 
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przebywanie w klasach z oknami bez rolet i odbywanie lekcji. Szkoła stara się temu zaradzić na 

miarę swoich możliwości finansowych. 

Przewodnicząca poruszyła kwestię braku parkingu przy szkole. Ogrodzenie szkoły można by 

nieco przesunąć, a nawierzchnię utwardzić tłuczniem z byłej wiertni. Mieszkańcy wsi zgłaszają 

uwagi, że nie mają gdzie parkować. W okolicy szkoły jest urząd, bank, sklepy, a cały parking jest 

zajęty. Na to pieniądze powinny się znaleźć. Nie trzeba układać polbruku, tylko utwardzić 

piaszczysty teren. Młodzież zyskałaby miejsce do bezpiecznego parkowania. Przewodnicząca 

dodała, że liczy na wsparcie ze strony Zarządu Dróg Powiatowych, bo sprawa jest pilna. 

P. Dyrektor odpowiedział, że poszerzenie terenu i zorganizowanie parkingu byłoby idealną 

sprawą.  

Radny Mirosław Galiński podziękował za wybudowanie chodnika w Mrocznie. Chodnik jest 

ładny, estetyczny, dobrze wykonany. Brakuje jeszcze, aby zamontować kilka zabezpieczających 

barierek metalowych na odcinku koło szkoły, na zakręcie od strony Sugajenka. Chodzi o to, aby 

ograniczyć przejście przez skrzyżowanie i spowodować, że dzieci będą musiały przechodzić przez 

jezdnię przejściem dla pieszych.       

Radny Stanisław Czajka ponownie poruszył kwestię drogi powiatowej Piotrowice – Kisielice. 

Radny wie, że w następnym roku w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 

tzw. „schetynówek” ma być remontowana droga do Mroczna. Dwóch wniosków powiat 

finansowo nie udźwignie, ale jeżeli będą jakieś środki ze sprzedaży mienia, należy rozważyć 

remont ww. drogi. Jest tam aleja dębowa, więc o poszerzeniu nie ma mowy. Chodzi więc tylko o 

położenie warstwy wyrównującej i właściwej. Możliwe, że należy pomyśleć o współpracy z 

gminą Biskupiec. Radny wnioskował, aby pani Starosta udała się wspólnie z Dyrektorem ZDP na 

wizję lokalną drogi. Jeżeli będą środki ze sprzedaży mienia należy wykonać remont drogi 

przynamniej na odcinku Biskupiec – Piotrowice. Radny dodał, że doraźne remonty są tylko 

półśrodkiem i nie przynoszą większego efektu. 

Starosta poruszyła kwestię drogi Ostrowite – Górale. To droga nieutwardzona. Została poszerzona 

i przygotowana do budowy. I też wymaga podjęcia działań. W bardzo złym stanie jest droga 

Łąkorz – Bielice. Starosta podsumowała, że potrzeb w zakresie remontów dróg jest wiele.  

Radny Bogumił Kurowski wnioskował o remont drogi wewnętrznej przy budynku Starostwa przy 

ul. Grunwaldzkiej 3. Stan drogi jest fatalny, a korzysta z niej dużo osób. Chodzi o odcinek 100 

metrów. 

Radna Danuta Mazurkiewicz powiedziała, że ona już 3 lata o to walczy. Ma nadzieję, że w końcu 

droga doczeka się remontu. 
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Radna Katarzyna Trzaskalska odniosła się do informacji, którą przeczytała w „Tygodniku 

Internetowym” pt. „Podwójne nieszczęście”. Chodzi o sprawę ojca wielodzietnej rodziny z 

Montowa, która straciła dom w pożarze 1 lutego br., został oskarżony o nieumyślne podpalenie. 

Dla mieszkańców Montowa i osób zaangażowanych w pomoc pogorzelcom to ogromny szok. W 

pomoc i zbiórkę funduszy dla poszkodowanych zaangażowało się wiele osób. Wiele pieniędzy 

wpłynęło na specjalnie założone konto dla pogorzelców, ze szkół, parafii, osób prywatnych; z 

terenu powiatu, ale nie tylko, także z sąsiedniej gminy Lubawa. Z wpłat indywidualnych osób 

udało się zebrać ponad 40 tys. zł. Wsparcia udzieliła też Rada Powiatu oraz gmina Grodziczno. 

Dzięki tym środkom wyremontowano dom. W tej chwili wszyscy pogorzelcy już w nim 

mieszkają. Dlatego tak wielkim szokiem był wspomniany artykuł. W dzisiejszym „Kurierze 

Iławskim” jest też mowa na ten temat. Radna stwierdziła, że chce zadać kilka pytań, na które i tak 

nie dostanie odpowiedzi: czy nie dość nieszczęść dla tej rodziny? Rok temu zmarła matka dzieci. 

Łącznie w rodzinie urodziło się 15 dzieci, z czego najmłodsze mają obecnie 9, 10 lat. Później 

pożar strawił dom rodziny, została bez dachu nad głową. Teraz ojciec rodziny został oskarżony o 

nieumyślne podpalenie. Radna stwierdziła, że winnego trzeba znaleźć, tylko komu na tym zależy? 

Sześcioro dzieci chodzi do Szkoły Podstawowej w Montowie. Dzieci są w ogromnym stresie, boją 

się co się stanie jak ojca wezmą do więzienia, bo małym dzieciom sprawa w sądzie właśnie z tym 

się kojarzy. Prawdopodobnie konieczna będzie pomoc psychologa. Radna zapytała czy 

społeczeństwo może być obojętne na los tych dzieci? Dom, który zamieszkiwała rodzina miał 150 

– 200 lat. Miał kilka kominów, a zapaliło się w jednym. Radna powiedziała, że niejednokrotnie 

zdarza się, że w w kominie domu jednorodzinnego zapalają się sadze, mimo czyszczenia komina. 

To jest chwila. Radna zapytała komu zależy na znalezieniu winnego – czy firmie, która wypłaciła 

jednej z rodzin odszkodowanie? Ta rodzina o której mowa już dość przeżyła. Radna zaapelowała, 

aby wyczulić się na tę sprawę.  

Radna Danuta Mazurkiewicz poparła radną Trzaskalską. Zapytała jak można oskarżać ojca tak 

małych dzieci, ciągać go po sądach? One mają tylko jego. Czy nikt nie myśli o tym, że dzieci 

mogą trafić do domu dziecka? W artykule w „Kurierze” napisano, że biegły z zakresu pożarnictwa 

p. Henryk Orzechowski twierdzi, że należało komin wyłączyć z użytkowania w lutym. Radna 

zapytała jak można było wyłączyć, skoro tam były małe dzieci?   

Radny Romuald Koszewski zapytał czy w tej sprawie jest prowadzone dochodzenie. 

Radny Stanisław Czajka powiedział, że sprawa na pewno jest bulwersująca, ale nie należy żądać 

na posiedzeniu Rady Powiatu, aby p. Komendant wypowiadał się na ten temat, skoro sprawa jest 

w toku.  
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Przewodnicząca powiedziała, że niepotrzebne są artykuły w prasie, z podawaniem nazwisk, przed 

wyjaśnieniem sprawy. Tak jak mówi radna Trzaskalska - dzieci wystarczająco dużo już przeżyły. 

Przewodnicząca odniosła się do rozsądku redaktora, który o tym napisał. Stwierdziła, że często 

jest tak, że po artykule w gazecie wydaje się „wyrok”, a sprawa może przybrać zupełnie inny 

obrót. Pytanie – czy pewne sprawy, szczególnie takie jak ta, należy nagłaśniać? Czy nie 

ważniejszy jest spokój i dobro dzieci? Zanim się cokolwiek napisze, należy się zastanowić czy 

warto. Przewodnicząca dodała, że w tej chwili najważniejsza jest pomoc psychologa. Jeżeli 

oznacza to jakieś koszty, radni mogą zrobić „zrzutkę” i je pokryć. Dzieciom trzeba pomóc. 

Postępowanie musi się toczyć, ale jej zdaniem, przed wyjaśnieniem sprawy, nie powinien 

ukazywać się artykuł na ten temat.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś pytania i wnioski. 

Radny Ząbkiewicz powiedział, że w budynku przy ul. Grunwaldzkiej są duże klatki schodowe. 

Grzejników jest dużo, a okna duże i pojedyncze. Zarząd powinien się tym zająć i ewentualnie 

zamurować okna, albo przysłonić płytami styropianowymi lub wymienić na nowe. Coś trzeba 

zrobić, bo ciepło ucieka. Radny poruszył również kwestię zorganizowania parkingu przy budynku 

od strony ulicy Grunwaldzkiej, w miejscu kiosku. Kiedyś już wnioskował o to, aby sprawdzić czy 

taka możliwość istnieje. Kiosk jest niepotrzebny, obok są krzaki, które można wyciąć. Należy 

sprawdzić czy uda się wygospodarować tam jakieś miejsca parkingowe, bo ich bardzo brakuje.  

Radny Czapliński zapytał o gazociąg, który ma przebiegać przez powiat nowomiejski. Czy 

podłączone będzie tylko Nowe Miasto czy inne miejscowości również. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają jeszcze jakieś pytania. 

Radni nie mieli więcej pytań. 

Przewodnicząca poprosiła o przygotowanie odpowiedzi na pytania. Odpowiedź nastąpi w pkt. 11. 

Ad. 9 

Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2013 r. 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2013 r.  

Przewodnicząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali sprawozdanie w ustawowym terminie. 

Poprosiła p. Skarbnik o krótki komentarz. 

P. Skarbnik powiedziała, że budżet został wykonany dobrze, bardzo oszczędnie. Od 2011 r. trwa 

„zaciskanie pasa”. Zarówno wykonanie dochodów jak i wydatków wyniosło niespełna 88%. 

Problemem jest brak sprzedaży mienia. Mienie (dwa budynki po szkołach) jest przewidziane do 

sprzedaży w tym roku. Na razie udało się sprzedać grunt pod parkingiem. P. Skarbnik 

poinformowała, że wszystkie sprawozdania były zatwierdzane przez Zarząd Powiatu i 

przedkładane Radzie Powiatu. Pierwsze zostało przyjęto sprawozdanie budżetowe, następnie 
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opisowe (21 marca br.) W dalszej kolejności sprawozdaniami zajęła się Komisja Rewizyjna. 14 

kwietnia Radzie Powiatu przedstawiono sprawozdanie finansowe, bilans, rachunek zysków i strat 

oraz sprawozdanie o zmianach w funduszu wszystkich jednostek budżetowych powiatu. Do 

sporządzenia pozostał jeszcze bilans konsolidacyjny, który zostanie przyjęty po zatwierdzeniu 

bilansów przez spółkę szpitalną. Na to jest czas do 15 lipca.     

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu powiatu za 2013 r.  

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska odczytała uchwałę Nr RIO.IV-0120/143/14 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 09 kwietnia 2014 r. w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Nowomiejskiego sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Powiatu Nowomiejskiego za rok 2013.  

Kopia uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2013 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska zapytała czy radni mają pytania do 

sprawozdania finansowego. Radni nie zadali pytań. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2013 r. 

d) zapoznanie się z informacją o stanie mienia powiatu 

P. Skarbnik poinformowała, że szczegółowa informacja o stanie mienia była załączana do 

sprawozdania z wykonania budżetu.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do tego punktu. Radni nie zadali pytań. 

e) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej odczytał Przewodniczący Komisji Grzegorz Dembek. 

Kopia wniosku stanowi załącznik nr 7. 

f) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej 

P. Skarbnik odczytała Uchwałę Nr RIO.IV-0120-169/14 Składu Orzekającego RIO w Olsztynie z 

dnia 06 maja 2014 r.  

Kopia uchwały stanowi załącznik nr 8. 

g) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2013 r. 

Przewodnicząca odczytała jeszcze raz projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag do projektu 

uchwały. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych (ustawowy skład 
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Rady – 17 radnych; w sesji nie uczestniczył 1 radny). Uchwałę nr LIII/417/2014 (załącznik nr 9) 

podjęto jednogłośnie. 

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. Uchwałę nr LIII/418/2014 

(załącznik nr 10) podjęto jednogłośnie. 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy. 

Ad. 10 

 Przerwa  

/przerwa/ 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 

Na sali obecnych było 15 radnych. Nieobecna był radny Szczepański, spóźnił się radny 

Andrzejewski. 

Oprócz radnych, Skarbnika Powiatu, Sekretarza Powiatu obecni byli: Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Ryszard Kłosowski, Z-ca Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Kurzętniku 

Arkadiusz Wierzbowski, Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji Andrzej Korecki, 

redaktor „Kuriera Iławskiego” Aleksandra Malinowska, protokolant Anna Andrzejczak. 

Ad. 11 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła o odpowiedź na zadane pytania. 

- sprawa barierek – p. Kłosowski zapewnił, że zostaną zamontowane. 

- sprawa drogi wewnętrznej przy budynku Starostwa Powiatowego – P. Kłosowski poinformował, 

że droga była naprawiana kruszywem. Jeżeli będą pieniądze na położenie masy lub kostki 

brukowej i Zarząd taką decyzję podejmie, ZDP może zrobić kosztorys, ale za własne środki drogi 

nie wyremontuje. Kosztorys już jest z poprzedniej kadencji, ale wymaga uaktualnienia. 

Z sali obrad wyszła pani Malinowska. 

Radna Mazurkiewicz powiedziała, że sprawa ciągnie się przez dwie kadencje. Zapytała o jak długi 

odcinek chodzi. 

P. Kłosowski odpowiedział, że chodzi o 180 metrów, od drogi krajowej nr 15 do ulicy Żwirki i 

Wigury.     

Na salę obrad wszedł Radca Prawny. 

P. Kłosowski poinformował, że w sumie nie chodzi o drogę, tylko grunt należący do powiatu, który 

służy jako droga wewnętrzna.  
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Radny Czajka przypomniał, że w poprzedniej kadencji wykonano parking przy budynku. Myślano 

o dalszym remoncie, ale sprawa nie jest prosta np. jeżeli chodzi o wjazd do garaży. Garaży jest 

kilka. Jest prywatna przychodnia zdrowia, kotłownia, a także blok mieszkalny przy ul. Żwirki i 

Wigury. Radny zapytał czy podjęto jakieś rozmowy z właścicielami tych budynków czy byłaby 

szansa na partycypację w kosztach remontu drogi, bo tak powinno się zrobić. 

Na salę obrad wszedł radny Andrzejewski (aktualnie w sesji uczestniczy 16 radnych). 

Przewodnicząca powiedziała, że poprzedni Zarząd też takie rozmowy mógł podjąć. Lepiej tego 

zaniechać. 

Radna Mazurkiewicz powiedziała, że z drogi korzystają osoby, które przyjeżdżają na cmentarz, do 

przychodni zdrowia , ale przede wszystkim klienci załatwiający sprawy w budynku Starostwa.  

Wicestarosta powiedział, że temat jest znany i Zarząd będzie się nim zajmował. 

Radna Trzaskalska dodała, że gdyby nie sprawy związane z przyłączami do kotłowni, droga byłaby 

już wyremontowana, bo taki był plan. 

Radna Mazurkiewicz wyraziła nadzieję, że w końcu sprawa doczeka się realizacji bez ruszania 

tematu partycypacji w kosztach innych podmiotów.  

- sprawa pogorzelca z Montowa - Przewodnicząca zaproponowała, aby wystosować pismo do 

redakcji gazety. 

Radna Trzaskalska stwierdziła, że to już zależy od woli Rady.  

Radny Ząbkiewicz dodał, że w tej sprawie chodzi też o etykę dziennikarską.  

- sprawa gazociągu – Wicestarosta poinformował, że jest gotowa dokumentacja. Gazociąg ma być 

doprowadzony do Nowego Miasta Lubawskiego. Zależy to oczywiście do tego, jak duże będzie 

zapotrzebowanie ze strony właścicieli domków jednorodzinnych. Gazociąg ma być również 

doprowadzony do miejscowości Kurzętnik. 

Przewodniczący zapytała czy stacja redukacyjno – pomiarowa będzie na gruntach po byłym 

wyciągu w Kurzętniku. 

Wicestarosta odpowiedział, że stacja będzie w okolicy Kaczka.  

Przewodnicząca zapytała czy podłączeni będą duzi odbiorcy np. zakład Expom, szkoła. 

Wicestarosta odpowiedział, że w ubiegłym roku odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

inwestora budującego gazociąg. Firma będzie przede wszystkim patrzeć na opłacalność. Jeżeli 

będzie jej się opłacało, ciągnięta będzie nitka do Kurzętnika. Wiadomo, że duży odbiorca może 

zastąpić 100 małych odbiorców indywidualnych. Na pewno dokumentacja została wykonana na 

miasto i Kurzętnik.  

Radny Czapliński powiedział, że w mediach nie ma informacji czy indywidualni odbiorcy mogą 

składać deklaracje chęci przyłączenia się do gazociągu.    



13 

 

Wicestarosta odpowiedział, że biuro spółki mieści się w Iławie. Tam można uzyskać wszelkie 

informacje na ten temat. 

Radna Mazurkiewicz powiedziała, że mieszkańcy mają zbyt mało informacji na ten temat. 

Ustalono, że należy skontaktować się z firmą i poprosić o rozpropagowanie w mediach informacji 

na temat możliwości przyłączenia do gazociągu, składania deklaracji itp. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/364/2013 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2014 – 2034 oraz uchwał 

zmieniających: XLIX/383/2014 z dnia 23.01.2014 r., L/400/2014 z dnia 27.02.2014 r., 

LI/407/2014 z dnia 27.03.2014 r., LII/411/2014 z dnia 23.04.2013 r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr LIII/419/2014 (załącznik nr 11) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13 

   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/365/2013 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 19.12.2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2014 r. oraz uchwał zmieniających: XLIX/384/2014 z dnia 23.01.2014 r., 

L/401/2014 z dnia 27.02.2014 r., LI/408/2014 z dnia 27.03.2014 r., LII/412/2014 z dnia 

23.04.2014 r. 

Przewodnicząca zapytała czy jest potrzeba odczytywania projektu uchwały. Radni ustalili, że nie 

ma takiej potrzeby. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę LIII/420/2014 (załącznik nr 12) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto 

Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2014 zadania  „Budowa drogi gminnej 

Bratian – Kaczek oraz ulic osiedlowych w miejscowości Bratian – etap I”  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała czy radni mają uwagi do projektu 

uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr LIII/421/2014 (załącznik nr 13) 

podjęto jednogłośnie. 
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Z sali obrad wyszedł p. Kłosowski i radny Czajka (aktualnie w sesji uczestniczy 15 radnych) 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem pomieszczenia Powiatowemu 

Urzędowi Pracy w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała czy radni mają uwagi do projektu 

uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LIII/422/2014 (załącznik nr 14) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowym 

Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała jaka jest opinia Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Andrzejewski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (opinia – załącznik nr 14a) 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LIII/423/2014 (załącznik nr 15) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowym 

Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała jaka jest opinia Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Andrzejewski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LIII/423/2014 (załącznik nr 15) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowym 

Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała jaka jest opinia Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Polityki Społecznej. 
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Przewodniczący Komisji Andrzej Andrzejewski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LIII/423/2014 (załącznik nr 15) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowym 

Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała jaka jest opinia Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Andrzejewski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LIII/423/2014 (załącznik nr 15) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Technikum w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała jaka jest opinia Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Andrzejewski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LIII/424/2014 (załącznik nr 16) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 18 

 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Technikum w Kurzętniku  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała jaka jest opinia Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Andrzejewski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LIII/425/2014 (załącznik nr 17) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 19 

 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Kurzętniku  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała jaka jest opinia Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Andrzejewski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LIII/426/2014 (załącznik nr 18) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 20 

 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w 

Kurz ętniku  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała jaka jest opinia Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Andrzejewski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LIII/427/2014 (załącznik nr 19) 

podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad wszedł radny Czajka (na sali obrad obecnych jest 16 radnych) 

Ad. 21 

 Podjęcie uchwały w sprawie Liceum Ogólnokształcącego w Kurzętniku  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała jaka jest opinia Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Andrzejewski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr LIII/428/2014 (załącznik nr 20) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 22 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/304/2013 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 25 kwietnia 2013r. w sprawie przyj ęcia planu sieci 

publicznych szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z załącznikiem. 
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Starosta dodała, że w Bielicach będzie utworzony zespół szkół, ale na razie wniosek w tej sprawie 

nie wpłynął do Starostwa. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr LIII/429/2014 (załącznik nr 21) 

podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszli p. Korecki i p. Wierzbowski. 

Ad. 23 

 Podjęcie uchwały w sprawie poparcia apelu o niedopuszczenie do wprowadzenia do 

polskiego porządku prawnego referendum tematycznego bez progu frekwencyjnego 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. 14 radnych głosowało „za” , 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. Uchwała nr LIII/430/2014 stanowi załącznik nr 22. 

Ad. 24 

 Sprawy różne 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 25 

 Zakończenie obrad LIII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady LIII Sesji Rady Powiatu.    

 

 Protokół sporządziła:                    Przewodnicząca Rady Powiatu 

             Anna Andrzejczak                                          Zofia Andrzejewska 

              


